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Protokół 

z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 września 2012 roku. 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 15
15 

otworzył obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 10 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Tomasz Dubiński, p. Leszek Gelo, p. Halina Kuć, p. Adam Ludwiniak, p. Marcin Pawłowski) 

i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa P. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o przeniesienie w porządku 

obrad punktu 5 Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów - informacja Komendanta 

Komisariatu Policji w Halinowie przed punktem 4 Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

z uwagi na obowiązki Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie. 

Na salę wszedł Radny p. Adam Ludwiniak. 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Głosowanie wniosku Burmistrza Halinowa w sprawie przeniesienia w porządku obrad punktu 

5 Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów – informacja Komendanta Komisariatu 

Policji w Halinowie przed punktem 4 Informacja z pracy Burmistrza Halinowa oraz zmian 

w porządku obrad.  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Leszek Gelo, p. Halina Kuć, p. Marcin 

Pawłowski. 
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Porządek obrad XXVI sesji w dniu 26 września 2012 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji;  

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie;  

3. Przyjęcie porządku obrad; 

4. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów – informacja Komendanta Komisariatu 

Policji w Halinowie; 

5. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa;  

6. Realizacja zadań z zakresu polityki społecznej – podsumowanie akcji „Lato w Gminie 

2012”; 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski; 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Rady; 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie;  

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego;  

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 220; 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 221; 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały o zamiarze 

likwidacji Filii Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki 

Publicznej Gminy Halinów – Druk Nr 222; 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: likwidacji jednostki budżetowej 

Gminnego Centrum Informacji w Halinowie– Druk Nr 223;  

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  południowej części obszaru administracyjnego Nowy 

Konik w gminie Halinów – Druk Nr 224; 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały Nr X.75.2011 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 maja 2011 roku w sprawie określenia zasad 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania  na okres dłuższy niż trzy lata – Druk Nr 225; 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Hipolitów, gmina Halinów – Druk Nr 226; 

18. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski;  

19. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 sierpnia 

2012 roku; 

http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
http://bip.halinow.pl/public/get_file.php?id=228219
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20. Zamknięcie sesji. 

4. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów – informacja 

Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie  

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna przedstawił 

sprawozdanie
3
 nt. „Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów”. 

Na salę weszła Radna p. Halina Kuć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytania i skierował prośby: 

a) „czy został już zakupiony rejestrator rozmów telefonicznych?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że 

podjął działania odnośnie wyposażenia komisariatu w Halinowie w rejestrator numerów 

telefonów rozmówców. W przypadku złożenia skargi, odpowiednia wewnętrzna komórka 

Komendy Policji w Halinowie będzie miała wgląd do zarejestrowanych danych w celu 

wyjaśnienia niezgodności. 

b) „nawiązując do pojawienia się policji z Halinowa po 2 godzinach od zgłoszenia pożaru 

u p. Mioduszewskiego, czy Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podjął 

odpowiednie kroki, aby zmobilizować funkcjonariuszy do sprawniejszego reagowania na 

powiadomienie o zdarzeniu?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że 

opóźnienie wynikło z powodu interwencji w innym miejscu. W zakresie czasu reakcji na 

zaistniałe zdarzenia wykonana jest statystyka. Funkcjonariusze przede wszystkim dbają o jak 

najszybszy czas reakcji, ponieważ są z tego rozliczani. 

c) poinformował o skargach od mieszkańców odnośnie potrzeby interwencji, na którą 

czekają nawet 30 minut. 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poprosił 

o wyrozumiałość z uwagi na duże odległości pomiędzy miejscami, w których zaistniały 

zdarzenia. 

d) poprosił o częstsze interwencje operacyjne radiowozem nieoznakowanym przy ul. Rynek 

w Okuniewie z uwagi na zagrożenie bezpieczeństwa mieszkańców korzystających 

z placu zabaw przez osoby spożywające napoje alkoholowe. 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna zapewnił, że 

uwzględni to w grafikach służby policjantów i zostanie to realizowane. 

Radny p. Jan Papis poprosił o częstsze patrole terenu wokół stacji PKP Cisie oraz zadał 

pytanie: „jaka jest ocena bezpieczeństwa mieszkańców na drodze krajowej nr 2?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że 

bezpieczeństwo na drodze krajowej poprawiło się oraz liczba najgroźniejszych wypadków, gdzie 
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są ofiary śmiertelne, znacznie się zmniejszyła. Jedynie, w porach natężenia ruchu, mieszkańcy 

mogą narzekać na utrudnioną płynność przejazdu wynikającą m.in. z braku możliwości 

wyprzedzania, zjechania na prawy pas, aby skręcić. Dodał, ze w pewnym stopniu takie 

utrudnienia ograniczają piratów drogowych. Odnośnie patroli przy stacji PKP Cisie stwierdził, iż 

kwestia ta jest zgłaszana policjantom na każdej odprawie. Kontrolowane są notatniki, 

szczególnie z czynności, które funkcjonariusze wykonują w porach nocnych. 

Radna p. Katarzyna Goździewska zadała pytania:  

a) „jak często patrolowane jest centrum Halinowa z uwagi na czynny przez całą noc lokal 

z grami hazardowymi na ul. Jana Pawła II?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał stwierdził, że trudno jest 

ustalić, jak często są przeprowadzane kontrole na ul. Jana Pawła II. W ostatnim czasie nie 

odnotowano jakichkolwiek zdarzeń zaistniałych w okolicach lokalu.  

b) „czy Komisariat w Halinowie otrzymał już nowy radiowóz?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że  

nowy samochód zostanie przekazany w październiku br. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki w imieniu mieszkańców Okuniewa, przedstawił 

prośbę w zakresie zorganizowania lepszego kontaktu mieszkańców z Dzielnicowym poprzez 

wprowadzenie okresowych dyżurów na terenie Okuniewa.  

Zadał pytanie: „czy aktualnie prowadzone są przez organy policyjne postępowania związane 

z bezpieczeństwem i zagrożeniem mieszkańców Okuniewa?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna w odpowiedzi 

poinformował, że nie ma możliwości zajęcia się przez Dzielnicowego tylko problemami 

mieszkańców Okuniewa. Komisariat jest czynny całodobowo, a Dzielnicowy pełni dyżur 

w godzinach porannych oraz popołudniowo-wieczornych i nie widzi przeszkody, aby 

mieszkańcy Okuniewa zgłosili osobiście w komisariacie swoje uwagi. 

W chwili obecnej w Okuniewie prowadzone jest postępowanie w sprawie uszkodzenia mienia 

w postaci pomalowania budynku farbą oraz zastało zakończone postępowanie na podstawie 

ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

Na salę weszli Radni p. Marcin Pawłowski i p. Leszek Gelo. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania odnośnie możliwości organizacji ruchu na ulicy  

wokół terenu ZS w Halinowie bezpiecznego dla dzieci oraz możliwości zwiększenia patroli 

i kontroli prędkości?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że do 

tej pory nie wpłynęły zgłoszenia zaistniałych zdarzeń zagrażających bezpieczeństwu dzieci. 

Poprosił o informacje telefoniczną lub pisemną odnośnie wskazania niebezpiecznych miejsc. 

Wydział Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej w Mińsku Mazowieckim wspomaga 

Komisariat w Halinowie w zakresie bezpieczeństwa na drogach, działając na trasach głównych 

637 i 2 oraz lokalnych, monitoruje również teren wokół Zespołu Szkół w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że 

wyposażenie komisariatu w urządzenie rejestrujące numery telefonów rozmówców jest nie 
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wystarczające, na podstawie którego nie będzie możliwości dokonania oceny rozmowy oficera 

dyżurnego z osobą zgłaszającą zaistniałe zdarzenie i sprawdzenia dalszego przekierowania 

sprawy do odpowiedniej jednostki. Wyraził nadzieję, że Komisja Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

Mińskiego złoży odpowiedzenie wnioski do budżetu Powiatu Mińskiego w sprawie wyposażenia 

wszystkich komisariatów w urządzenia rejestrujące rozmowy. 

Zadał pytanie „czy radiowóz z komisariatu Policji w Halinowie został rozbity na ul. 

Mickiewicza?” 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna w odpowiedzi 

poinformował, że nie został rozbity radiowóz Komisariatu Policji w Halinowie.  

Wyjaśnił, że istnieją inne procedury pozyskiwania urządzenia rejestrującego przebieg rozmowy. 

Rejestrator telefonów rozmówców także usprawnia pracę, ponieważ przyjęte zgłoszenie zostaje 

wpisane przez oficera dyżurnego do systemu elektronicznego, tj. numer telefonu zgłaszającego 

oraz opis przebiegu całej sprawy. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki stwierdził, że na posiedzeniu 

Komisji Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Halinowie, na której był obecny, zapadło 

postanowienie, że Gmina Halinów udzieli pomocy Policji w Halinowie w zakresie zakupu 

rejestratora rozmów telefonicznych. W chwili obecnej Powiat Miński ma duże zobowiązania 

względem budowy nowego komisariatu w Stanisławowie oraz zakupu nowego radiowozu. 

Zwrócił uwagę na nowe przejście z czujnikiem ruchu dla pieszych na drodze wojewódzkiej 

w Okuniewie, które zapewnia bezpieczeństwo przechodzącym.  

Następnie złożył wniosek o zabezpieczenie przejścia dla pieszych dodatkową sygnalizacją na 

zakręcie przy Ośrodku Opieki Zdrowotnej w Okuniewie. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie odnośnie tragicznego wypadku na skrzyżowaniu 

ul. Jana Pawła II i Okuniewskiej, gdzie jedna osoba poniosła śmierć „czy istnieje pomysł na 

zakwalifikowanie w/w skrzyżowania do miejsc niebezpiecznych oraz zmianę organizacji ruchu, 

która w przyszłości nie powodowałaby takich wypadków?” 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytania i złożyła wnioski:  

a) „czy wykonanie projektu budowy ul. Jana Pawła II zostało konsultowane z Policją 

w Halinowie?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że organizacja ruchu na 

drogach powiatowych zawsze jest opiniowana przez Wydział Ruchu Drogowego w Mińsku 

Mazowieckim a nie Komendę Miejską. 

b) poprosiła o częstsze patrole Policji na terenach wokół Zespołu Szkół w Halinowie, 

w centrum Halinowa przy stacji PKP i ul. Jana Pawła II oraz Gminnego Centrum 

Kultury. 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że 

tereny wskazane przez Radną są na bieżąco monitorowane przez Policją. Najczęściej zdarzenia 

mają miejsce w porach nocnych, w wyniku czego mieszkańcy nie zauważają patroli. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz poprosił Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie 

o wsparcie w sprawie zamontowania w Michałowie na drodze pomiędzy Okuniewem 

a Stanisławowem stałego rejestratora prędkości. 
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Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna zaprosił Sołtysa 

Michałowa do Komisariatu w Halinowie, gdzie wspólnie omówią szczegóły w/w sprawy. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytanie odnośnie procedur zgłoszenia organizacji zajęć 

dla dzieci z zakresu bezpieczeństwa przez Policję w Halinowie, jakie miały miejsce w ubiegłych 

latach.  

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że 

Dyrektorzy placówek oświatowych powinni zwrócić się z pisemnym wnioskiem w sprawie 

przeprowadzenia takich zajęć dla dzieci. 

Radny p. Dawid Wojda poprosił o zwrócenie uwagi odnośnie kontroli prędkości na 

ul. Okuniewskiej w kierunku piekarni z uwagi na przekraczanie przez kierowców dozwolonej 

prędkości. 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że 

skonsultuje to z Naczelnikiem Wydziału Ruchu Drogowego w Mińsku Mazowieckim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił Komendanta 

Komisariatu Policji w Halinowie o przekazanie Radzie Miejskiej fotografii nowego radiowozu 

oraz wyraził nadzieję, że w/w samochód posłuży przez długie lata Policji w Halinowie. Zapytał 

o markę samochodu. 

Komendant Komisariatu Policji w Halinowie podkom. Rafał Pałdyna poinformował, że 

samochód zostanie przekazany w październiku br. i będzie to KIA CEE’D w wersji nadwozia 

typu kombi. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

5. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności w okresie od 29 sierpnia do 26 września 2012 roku. W wyżej 

wymienionym okresie podpisano 35 umowy oraz 17 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 31.08.2012 r. – nadanie nauczycielom z Gminy Halinów tytułu nauczyciela 

mianowanego;  

 01.09.2012 r.:  

 otwarcie nowego Przedszkola w Halinowie połączone z festynem rodzinnym; 

 obchody 73 rocznicy wybuchu II wojny światowej, złożenie wieńców przez 

Burmistrza, Przewodniczącego Rady i Radnych Halinowa na cmentarzu 

w Długiej Kościelnej i przy obelisku w Okuniewie upamiętniającym ofiary 

II Wojny Światowej; 

 03.09.2012 r. – uroczyste rozpoczęcie roku szkolnego w placówkach szkolnych na trenie 

Gminy Halinów; 
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 07.09.2012 r.:  

 spotkanie w Zarządzie Transportu Miejskiego z Dyrektorem p. Leszkiem Rutą 

w sprawie: 

 poprowadzenia komunikacji na terenie Gminy Halinów w kilku wariantach; 

 wspólnego biletu na kolej w wariantach do Halinowa i Cisia; 

 wydłużenia trasy autobusu linii 704 na odcinku Halinów–Józefin 

–Długa Kościelna–Długa Szlachecka–Okuniew–Sulejówek; 

 małych autobusów dowożących pasażerów do stacji SKM Sulejówek 

–Miłosna; 

 spotkanie wraz z Radnym p. Marcinem Pawłowskim w Polskich Liniach Kolejowych 

z Dyrektorem p. Aleksandrem Wołowcem w sprawie budowy przystanku 

kolejowego PKP Józefin; 

 08.09.2012 r. – jubileusz 90-lecia OSP w Długiej Kościelnej oraz uroczyste nadanie 

sztandaru; 

 10.09.2012 r.: 

 spotkanie z Burmistrzem Wołomina w ramach współpracy sąsiedzkiej; 

 spotkanie w Starostwie Powiatowym z Wicestarostą p. Krzysztofem Płochockim 

oraz Radnymi Powiatowymi w sprawie inwestycji na rok 2013 m.in.: budowy 

chodnika od Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Cisiu do drogi krajowej oraz 

budowy ul. Stołecznej w Józefinie; 

 15.09.2012 r. – „Piknik na Zdrowie” w Halinowie współfinansowany ze środków Unii 

Europejskiej w ramach działania 413 „Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju” objętego 

Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007–2013, zorganizowane przez 

GCK i GCI; 

 17.09.2012 r.– obchody 73 rocznicy napaści Rosji Sowieckiej na Polskę, w kościele 

w Długiej Kościelnej odbyła się uroczysta msza św. oraz zostały złożone wieńce na  

cmentarzu w Długiej Kościelnej przy pomniku upamiętniającym ofiary II Wojny 

Światowej; 

 18.09.2012 r. – uroczyste obchody 100 urodzin – mieszkanki Gminy Halinów Pani Ireny 

Krystosiak, które odbyły się w domu jubilatki. Gratulacje oraz najlepsze życzenia 

urodzinowe złożyła osobiście delegacja Gminy Halinów. W uroczystości udział wziął 

udział także ks. Dariusz Wieczorek proboszcz Parafii Św. Stanisława Kostki 

w Okuniewie. Na ręce Pani Ireny złożono list gratulacyjny, wręczono bukiet kwiatów, 

urodzinowy tort oraz upominek. Wszyscy goście obecni na setnych urodzinach 

odśpiewali „200 lat” życząc dalszych lat w zdrowiu i pomyślności; 

 25.09.2012 – spotkanie z p. Leszkiem Rutą Dyrektorem Zarządu Transportu Miejskiego 

w Warszawie w sprawie analizy koncepcji uruchomienia na terenie Gminy połączeń 

ZTM; 
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We wrześniu br. odbyły się zebrania wiejskie w związku z rozstrzygnięciem kwestii 

przeznaczenia funduszy sołeckich na rok 2013. Zebrania odbyły się w następujących terminach: 

 06.09.2012 r. Desno i Krzewina; 

 07.09.2012 r. Grabina Długa Szlachecka; 

 08.09.2012 r. Zagórze; 

 09.09.2012 r. Michałów i Długa Kościelna;   

 13.09.2012 r. Królewskie Brzeziny, Żwirówka i Cisie;  

 14.09.2012 r. Mrowiska, Kazimierów; 

 17.09.2012 r. Okuniew; 

 18.09.2012 r. Budziska; 

 19.09.2012 r. Wielgolas Brzeziński, Konik Stary i Konik Nowy; 

 24.09.2012 r. Brzeziny i Wielgolas Duchnowski; 

 25.09.2012 r. Józefin, Hipolitów. 

Burmistrz Halinowa zaprosił wszystkich na gminne obchody Dnia Edukacji Narodowej 

12 października 2012 r. w Szkole Podstawowej w Brzezinach.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą działań 

inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m. in. o: 

 podpisaniu umowy z wykonawcą ORPA Przedsiębiorstwo Budowlano 

- Drogowe z Wołomina na budowę rowów odwadniających z tzw. korytek krakowskich  

- ETAP I - Odcinek ul. 1-go Maja od drogi wojewódzkiej nr 637 do ul. Działkowej 

włącznie z ul. Ogrodową, Spółdzielczą i Działkową (Okuniew), w ramach realizacji 

zadania inwestycyjnego "Modernizacja dróg gminnych", na kwotę 192 444,94 zł. 

W drugim przetargu wpłynęły 3 oferty. Termin realizacji do 31.10.2012 r; 

 zakończeniu prac dotyczących modernizacji ul. Ptasiej w miejscowości Budziska 

gm. Halinów w ramach realizacji zadania - Modernizacja dróg gminnych. Po wycofaniu 

się wykonawcy Zakład Usługowo-Handlowy Adam Jasiński, wybrano drugą ofertę SKR 

Halinów na kwotę 135 373 zł. Inwestycja została dofinansowana z Urzędu 

Marszałkowskiego w wysokości 40 tys. zł; 

 zakończeniu prac (koniec sierpnia br.) przy modernizacji chodników i parkingu przy 

Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Okuniewie na kwotę 124 020 zł. przez wykonawcę 

MAL-BRUK Jan Sikorski Zakład Robót Budowlanych z miejscowości Głosków  

– Letnisko; 

 ogłoszeniu przetargu na budowę sieci wodociągowej w m. Wielgolas Brzeziński: 

ul. Szafirka 657 mb, ul. Władysława Jagiełły 894 mb. Termin składania ofert do 

5 października 2012 r; 

 ogłoszeniu przetargu na budowę spinającego odcinka sieci wodociągowej  

ul. Warszawskiej w Hipolitowie. Termin składania ofert do 28 września 2012 r. 

 ogłoszeniu przetargu na rozbudowę pompowni w Hipolitowie. Termin składania ofert do 

1 października 2012 r; 



9 

 

 ogłoszeniu przetargu na wykonanie monitoringu sieci kanalizacji sanitarnej 

w Hipolitowie. Termin składania ofert do 1 października 2012 r; 

 zakończeniu przez firmę COMES budowy placu zabaw w Wielgolesie Duchnowskim 

przy stacji uzdatniania wody. Koszt inwestycji 22 668 zł; 

 otwarciu ofert w przetargu na opracowanie planów zagospodarowania przestrzennego: 

 zadanie 1: Budziska, Michałów, Krzewina, Kazimierów, najniższa oferta 159 900 zł 

od firmy Teren Łódź; 

 zadanie 2: Długa Szlachecka, Długa Kościelna, Józefin, Grabina, najniższa oferta 

181 302 zł od firmy Bud – PLAN z Warszawy; 

 zadanie 3: Brzeziny, Stary Konik, Wielgolas Brzeziński, najniższa oferta 118 941 zł 

od firmy Bud – PLAN z Warszawy; 

 zamontowaniu przez Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich migającej sygnalizacji 

ostrzegawczej na drodze wojewódzkiej w Okuniewie przy przejściu dla pieszych 

w okolicach szkoły; 

 otrzymaniu w dniu 17 września 2012 r. decyzji SKO w Siedlcach w sprawie stwierdzenia 

nieważności decyzji Burmistrza z dnia 7 stycznia 2010 r. oraz decyzji zmieniającej z dnia 

20 stycznia 2012 r. na zezwolenie na prowadzenia działalności w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt na 

terenie Gminy Halinów. Uzasadnienie: decyzja została wydana z rażącym naruszeniem 

prawa i z tego względu nie może być pozostawiona w obrocie prawnym. Decyzja jest 

ostateczna w administracyjnym toku instancji i odwołanie od niej nie przysługuje. 

Jednakże strona niezadowolona z decyzji może zwrócić cię do SKO w Siedlcach 

z wnioskiem o ponowne rozpatrzenie sprawy w ciągu 14 dni od dnia jej doręczenia; 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie: „co 

oznacza otrzymana decyzja z SKO?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że decyzja oznacza 

konieczność zaprzestania przez właściciela działalności schroniska w Długiej Kościelnej. 

 wystąpieniu Gminy do Starosty o podjęcie odpowiednich działań mających na celu 

zbadanie, czy nie zachodzą okoliczności z prawa ochrony środowiska stanowiące 

podstawę do cofnięcia pozwolenia na wytwarzanie odpadów przez Zakład Usług 

Asenizacyjnych Marek Bakun w Okuniewie. Starosta pismem z dnia 17 września 2012 r. 

poinformował, że zajęcie stosownego stanowiska nastąpi po rozstrzygnięciu sprawy 

przez SKO, ponieważ toczy się postępowanie przez SKO w sprawie stwierdzenia 

nieważności w/w decyzji Starosty Mińskiego. Gmina wystąpiła do WIOŚ Mińsk 

Mazowiecki z informacją o niewykonaniu przez Zakład Usług Asenizacyjnych Marek 

Bakun w Okuniewie zaleceń z protokołu pokontrolnego m.in. utwardzenia i zadaszenia 

terenu. 
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Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował o pozytywnie rozpatrzonym wniosku 

przez Powiatowy Urząd Pracy w Mińsku Mazowieckim w sprawie zatrudnienia dwóch 

pracowników na stanowiska gospodarcze przez okres od października 2012 r. do 28 lutego 

2013 r. PUP w całości pokrywa koszty związane z zatrudnieniem w/w osób. 

W związku z wcześniejszym podpisaniem umowy z PUP na zatrudnienie 5 osób wykonujących 

pracę użyteczno-społeczne przez dwie godzinny dziennie, poinformował, że zatrudnione zostały 

dwie osoby a pozostałe poszukuje MOPS w Halinowie. 

Przedstawił informacje dotyczące naborów na wolne stanowiska w Urzędzie Miejskim 

w Halinowie od sesji w dniu 29 sierpnia 2012 roku: 

 nabór na stanowisko inspektora do spraw planowania przestrzennego, wpłynęło 5 ofert, 

w tym 3 spełniały wymogi formalne. Procedura naboru na w/w stanowisko jest w trakcie 

realizacji. 

Przedstawił informacje w zakresie przeprowadzenia audytu na podstawie notatki audytora  

p. Andrzeja Skibińskiego. Zostały przeprowadzone ankiety określające poziom ryzyka 

w poszczególnych obszarach Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych oraz zostało 

wykonane podsumowanie wyników i ankiet. Na podstawie ankiet wytypowano 20 obszarów, 

które zostały rozpatrywane. Do obszarów z wysokim poziomem ryzyka należą: 

a) podstawy organizacyjno-prawne funkcjonowania Urzędu oraz weryfikacja zgodności 

postępowania pracowników z obowiązującymi procedurami; 

b) gospodarka nieruchomościami; 

c) terminowość regulowania zobowiązań publiczno-prawnych; 

d) inwestycje rozpoczęte i zakończone; 

e) zamówienia publiczne. 

Pozostałe obszary należą do obszarów ze średnim i niskim poziomem ryzyka. 

W planie audytu zatwierdzonego przez Burmistrza Halinowa, zostały wymienione 

w poszczególnych latach następujące tematy:  

2012 rok: 

a) podstawy prawne funkcjonowania Urzędu, weryfikacja zgodności postępowania 

pracowników z obowiązującymi procedurami;  

b) wdrożenie i funkcjonowanie kontroli zarządczej w Urzędzie uwzględniając zarządzanie 

ryzykiem wewnętrznym. 

2013 rok:  

a) archiwizacja dokumentacji i sposób jej przechowywania; 

b) prawidłowość wykonywania wypisów, wyrysów z planów zagospodarowania 

przestrzennego; 

c) skuteczność pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych dla Urzędu. 

2014 rok: 

a) gospodarka nieruchomościami; 

b) remonty rozpoczęte i zakończone. 

2015 rok: 

a) prawidłowość prowadzenia dokumentacji kadrowo-płacowej; 

b) zakres i jakość obsługi zadań przez systemy informatyczne. 
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Został przeprowadzony audyt w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej oraz Bibliotece 

Publicznej w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał następujące pytania i skierował prośby:  

a) „czy Burmistrz Halinowa ustalił  dokładną datę spotkania z przedstawicielami ZTM 

w sprawie komunikacji na terenie Gminy Halinów, która miała zostać uruchomiona od 

1 września 2012 r.?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że data 1 września była wstępnie 

rozpatrywana. W chwili obecnej brakuje środków finansowych w budżecie na uruchomienie 

takiego transportu. Odnośnie spotkań z przedstawicielami ZTM, jedno odbyło się 7 września 

2012 r. w Warszawie a kolejne 25 września 2012 r. w Urzędzie. 

b) wystąpił o zaproszenie przedstawicieli ZTM na posiedzenie Komisji Rady Miejskiej 

w Halinowie, w celu przedstawienia prezentacji wariantów komunikacji w Gminie 

Halinów wszystkim Radnym. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zgodził się z prośbą Radnego oraz poinformował, 

że ZTM obecnie przygotowuje kosztorysy tras, które zostały zaproponowane przez Gminę. Na 

ostatnim spotkaniu z przedstawicielami ZTM analizowano również wariant wykorzystania 

autobusów do dowozu dzieci do szkoły, co jest obowiązkiem Gminy. 

c) „jak przedstawia się sytuacja odnośnie kanalizacji w Okuniewie?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że Gmina oczekuje na ogłoszenie 

przetargu na Okuniew przez władze Eko-Inwestycji, ponieważ nie występują żadne przeszkody 

uniemożliwiające ogłoszenie tego przetargu. W dniu 27 września w siedzibie Eko-Inwestycji 

odbędzie się posiedzenie Rady Nadzorczej, na której zostanie podjęta decyzja w sprawie 

ogłoszenia przetargu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie: „czy 

posiedzenie Rady Nadzorczej jest posiedzeniem otwartym?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że o tym decyduje Przewodniczący 

Rady Nadzorczej. 

Radna p. Anna Ludwiniak w imieniu wszystkich Radnych, podziękowała ekipie sprzątającej, 

która po raz kolejny oddała znalezione dokumenty.  

Zadała następujące pytanie: „czy została już podpisana umowa z firmą z Lublina na budowę 

i modernizację szkolnych placów zabaw w gminie Halinów w ramach programu rządowego 

Radosna Szkoła oraz kiedy rozpoczną się prace?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że umowa została 

podpisana. W Brzezinach prace już się rozpoczęły a w następnym etapie rozpoczną się 

w Halinowie. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytania: 

a) „czy został dokonany odbiór drogi gminnej w Chobocie?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wykonawca musi 
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jeszcze wykonać poprawki drogi, po których będzie stwierdzony odbiór. 

b) „przez jakie miejsca będzie odbywała się trasa autobusów na terenie Gminy Halinów?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że poprosił przedstawicieli ZTM 

o przygotowanie kosztorysu do zaproponowanych przebiegu tras komunikacji, wskazując także 

miejscowości w Gminie Halinów, w których nie przebiega żadna komunikacja. Na dzień 

dzisiejszy wydłużenie linii autobusu 704 na odcinku Halinów–Józefin–Długa Kościelna–Długa 

Szlachecka–Okuniew–Sulejówek będzie droższe niż doprowadzenie strefy wspólnego biletu na 

kolej w wariantach do Halinowa i Cisia. 

c) zadeklarował swoją pomoc w pracach przygotowawczych dotyczących komunikacji na 

terenie Gminy Halinów. 

Radny p. Andrzej Milczarek odnośnie deklaracji Burmistrza Halinowa w sprawie ogłoszenia 

przetargu kanalizacji dla Okuniewa, zadał pytania:  

a) „czy na posiedzeniu Rady Nadzorczej zostanie podjęta decyzja w sprawie ogłoszenia 

przetargu?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że Gmina oczekuje na piśmie na 

konkretne i jasne decyzje odnośnie ogłoszenia przetargu dla Okuniewa. Wnioski mieszkańców 

ustalone na spotkaniu w Okuniewie zostały przekazane Prezesowi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie: ”czy 

Burmistrz Halinowa, wykorzystując nadzór właścicielski, zdopinguje Prezesa w sprawie 

podjęcia odpowiednich decyzji, jeśli po raz kolejny nie wywiąże się ze swoich deklaracji, m.in. 

przetarg nie zostanie ogłoszony?”  

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zapewnił, że będzie skutecznie dopingował Prezesa 

do podjęcia odpowiednich decyzji. 

b) jakie skutki dla Gminy będzie miało wygaśnięcie decyzji środowiskowej posiadanej 

przez spółkę Eko-Inwestycje?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że wygaśniecie decyzji 

środowiskowej nie skutkuje brakiem możliwości w ogłoszeniu przetargu. Kluczowe są 

pozwolenia na budowę, więc nic nie stoi na przeszkodzie, aby ten przetarg ogłosić. Gmina 

Halinów zaoferowała swoją pomoc Spółce, aby realizacja inwestycji miała sens, m.in. Gmina 

wykonała projekt zamienny, tj. ponad 800 przykanalików, za które mieszkańcy, do granicy 

nieruchomości, nie będą ponosić kosztów. 

c) „odnośnie przetargu na odwodnienie na ul. 1-go Maja w Okuniewie - gdzie będzie 

odprowadzona woda z rowu przy hotelu Świerk, ponieważ rozsądnym wyjściem byłoby 

przeprowadzenie tej wody rowem i zrzucenie do rzeki Długa bądź do kanału na 

ul. Warszawskiej?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz stwierdził, że zaproponowane 

rozwiązanie odwodnienia pomoże mieszkańcom ul. 1-go Maja w Okuniewie a następnie, 

w kolejnych etapach prac, mieszkańcom pozostałych ulic. 

d) „odnośnie zanieczyszczonych rzek Długa i Ząza w Okuniewie - kto w Urzędzie sprawuje 

nadzór nad rzekami w Gminie Halinów?” 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Wojewódzki Zarząd 

Melioracji i Urządzeń Wodnych w Warszawie Inspektorat w Sobiekursku odpowiada za nadzór 

nad rzekami. Jedynie w obecności przedstawicieli Gminy Halinów są przeprowadzane coroczne 

przeglądy stanu rzek. 

e) „odnośnie spotkania Burmistrza i Radnego p. Marcina Pawłowskiego w PKL - czy 

istnieją szanse na budowę przystanku kolejowego w Józefinie?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że po spotkaniu Dyrektor PKL 

poprosił o złożenie przez Gminę pism w/w sprawie, wtedy PKL ustali warunki techniczne czy 

taka inwestycja jest możliwa do wykonania. 

f) ponowił pytanie o liczbę pracowników zatrudnionych w Urzędzie od momentu objęcia 

stanowiska przez Burmistrza Halinowa. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że pisemną odpowiedź przekaże 

w czasie przerwy. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) „jakie są konkretne przeszkody w ogłoszeniu przetargu na Okuniew przez  

Eko-Inwestycję?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że ze strony Gminy nie występują 

żadne przeszkody do ogłoszenia przetargu. 

b) „wobec powyższego, jakie przeszkody widzi Prezes Eko-Inwestycji?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował, aby zaprosić Prezesa na spotkanie, 

jeśli będzie taka sposobność poprzez wniosek do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Halinowie, w celu udzielenia odpowiedzi na w/w pytanie. 

c) wyraził swoje zdanie w sprawie komunikacji w Gminie Halinów oraz zadowolenie 

odnośnie podjętych poważnych dyskusji z przedstawicielami ZTM. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że konkretne rozmowy 

z przedstawicielami z ZTM odbywają się już od dłuższego czasu. 

d) „jakie były przeszkody w dokonaniu analizy przez ZTM odnośnie komunikacji rok 

wcześniej?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że takie analizy były 

przedstawiane w zeszłym roku, m.in. w sprawie wydłużenia strefy wspólnego biletu do Cisia, 

autobusu nocnego 704. Gmina także otrzymała kosztorysy od prywatnego przewoźnika.  

e) „jak przedstawia się sprawa odnośnie budowy parkingu z zatoką dojazdową przy Zespole 

Szkół w Halinowie?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że takie zadanie nie jest 

przewidziane w budżecie Gminy na rok 2012. Wcześniejszym utrudnieniem było brak 

pozwolenia na wycinkę drzew, w chwili obecnej Gmina i Zarząd Dróg Powiatowych otrzymała 

pozwolenie na częściową wycinkę drzew. Przewidywany koszt inwestorski realizacji tej 

inwestycji łącznie z przebudową drogi powiatowej wynosi 1,5 mln zł. Jeśli takie środki znajdą 
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się w budżecie na rok 2013, to będzie można wykonać to zadanie. 

f) „kto złożył odwołanie do SKO w prawie wydanego pozwolenia na wytwarzanie odpadów 

w Okuniewie?”  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że to nie jest odwołanie tylko 

postępowanie w sprawie stwierdzenia nieważności decyzji odnośnie pozwolenia wydanego przez 

Starostę. SKO prowadzi w tej sprawie postępowanie z urzędu, a Gmina nie otrzymała informacji 

na jaki wniosek zostało wszczęte. 

Radna p. Małgorzata Kaim zadała pytanie:  

a) „jakie kroki zostały podjęte w sprawie likwidacji składu węgla na ul. 3-go Maja 

w Halinowie?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że toczy się postępowanie 

odnośnie wydania decyzji zgodnie z ustawą o planowaniu przestrzennym. 

b) „czy zostały odebrane ul. Baśniowa i Nad Stawami?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że trwają prace 

poprawkowe, po których nastąpi odbiór tych ulic. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki poinformował, że Zarząd Eko-Inwestycji deklarował 

na zebraniu sołeckim, iż posiada środki finansowe na wykonanie kanalizacji w Okuniewie a jej 

jedyną przeszkodą jest ogłoszenie przetargu. 

Odnośnie melioracji na rzece Długa, zwrócił się z prośbą, aby zaprosić p. Marię Kiepurską 

Kierownika Inspektoratu w Sobiekursku do Urzędu w celu określenia terminu i zakresu prac 

zaleconych do wykonania w protokole pokontrolnym z przeglądu, który miał miejsce w maju br. 

Radny p. Jan Papis wyraził podziękowanie za budowę placu zabaw w Wielgolesie 

Duchnowskim. Złożył prośbę w sprawie wykonania ogrodzenia wokół placu zabaw. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytania:  

a) „czy ul. Leśna została odebrana?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że po dokonaniu 

przeglądu ul. Leśnej stwierdzono, że kierowcy zaczęli organizować „rajdy”, niszcząc nową 

nawierzchnię. Droga wykonana z destruktu wymaga utwardzenia. W chwili obecnej na  

ul. Leśnej trwają prace utwardzające położony destrukt. Podobna sytuacja występuje 

w Chobocie. 

b) odnośnie realizacji napraw dziur na drogach wykonanych metodą destruktową, zwrócił 

uwagę, że dziury zostały posypane drobnym grysikiem bez dodania emulsji asfaltowej 

w Długiej Szlacheckiej i Kazimierowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że prace odnośnie naprawy 

dziur polegają na zalaniu emulsją asfaltową i wysypaniu grysem. 

Sołtys Kazimierowa p. Sławomir Kostka zakomunikował, że podczas obserwacji prac 

w zakresie naprawiania dziur w Kazimierowie, stwierdził, że widział, jak został wysypany sam 

grys bez dodania emulsji asfaltowej. 
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Radny p. Leszek Gelo Przewodniczący zadał pytanie:  

a) „odnośnie budowy chodnika na ul. Prym. Wyszyńskiego i Kochanowskiego - czy 

wykonawca posiada aktualne mapy, ponieważ mieszkańcy sami musieli wskazywać 

miejsce usytuowania zaworów od wody i studzienek przyłączeniowych. Odnalezienie 

zakrytych zaworów i studzienek skutkowało ponowną rozbiórką nowo położonego 

chodnika?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na mapach 

zasadniczych nie zostały naniesione wszystkie zawory z powodu nie wykonania inwentaryzacji 

w latach ubiegłych. Zakład Komunalny w Halinowie, po stwierdzeniu odnalezienia zaworu nie 

występującego na mapach, nanosi aktualizację. 

b) „odnośnie ul. Szczęśliwiej w Długiej Kościelnej - dlaczego nie zastała naprawiona droga 

będąca łącznikiem ul. Szczęśliwej i Chojniak?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że zakres budowy został 

przewidziany i wykazany w  ramach realizacji zadania Modernizacja dróg gminnych. Odejście 

od ul. Szczęśliwej w stronę ul. Chojniak jest drogą przelotową, na którą przysługuje oddzielny 

zakres realizacji zadania. 

Radny p. Marcin Pawłowski odnośnie budowy ul. Stołecznej w Józefinie, zwrócił się z prośbą 

o zorganizowanie spotkania z udziałem Burmistrza, Sołtysa, przedstawiciela wykonawcy 

i kierownika robót w celu wyjaśnienia zgłoszonych przez mieszkańców nieprawidłowości. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz zaproponował Radnemu, aby spotkanie 

odbyło się na ul. Stołecznej. 

Radny p. Andrzej Milczarek zwrócił się z prośbą do Burmistrza Halinowa o wyjaśnienie, 

z jakich środków zostało wybudowane przedszkole w Halinowie, ponieważ media 

poinformowały o wykonaniu ze środków unijnych, co jest nie prawdą. 

Zwrócił się także z prośbą, aby Burmistrz w swoich wypowiedziach nie zapominał składać 

podziękowań Radzie Miejskiej w Halinowie, która dla Gminy zrobiła bardzo dużo. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski stwierdził, że wszyscy Radni powinni być obecni na 

ważnych uroczystościach gminnych. Podczas otwarcia przedszkola w Halinowie podziękował 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej i wszystkim Radnym za pomoc i wsparcie w realizacji tej 

inwestycji. W każdej wypowiedzi podkreśla wzorową współpracę z Radą Miejską. 

Odnośnie budowy przedszkola, wyjaśnił, że z funduszy unijnych zostało sfinansowane 

wyposażenie przedszkola w wysokości ok. 150 tys. zł oraz  festyn rodzinny. Być może, w relacji 

prasowej zostało to bardzo uogólnione, co spowodowało kontrowersje.   

Radny p. Marcin Sukiennik zapytał o użyczenie odnośnie ul. Jana Pawła w Halinowie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że temat ul. Jana Pawła został już 

uzgodniony, tj. Gmina wystąpiła o użyczenie tej ulicy na okres 3 lat i oczekuje na jak najszybsze 

podpisanie umowy ze Starostwem w celu aktualizacji projektu, aby w przyszłym roku rozpocząć 

modernizację tej ulicy. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał następujące pytanie: „czy Starostwo mogłoby wykonać 

modernizację ulicy Jana Pawła II przed jej użyczeniem Gminie?” 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski podał przykład Gminy Mrozy, jako pierwszej 

gminy, która podpisała umowę odnośnie takiego użyczenia. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

6. Realizacja zadań z zakresu polityki społecznej – podsumowanie akcji 

„Lato w Gminie 2012” 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska przedstawiła sprawozdanie
4
 z podsumowania akcji 

„Lato w Gminie 2012”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

i zapytał 

a) „czy grupa dziecięco – młodzieżowa MUSIC STAR STUDIO działająca przy Zespole 

Szkół w Halinowie wzięła udział podczas trwania akcji „Lato w Gminie 2012, ponieważ 

założyciel Marek Choszczyk zaoferował się, wraz z otrzymaniem dotacji przez Gminę, 

do uczestniczenia grupy w ważnym uroczystościach gminnych?” 

b) „czy grupa MUSIC STAR STUDIO nadal istnieje i jest dofinansowana z budżetu 

Gminy?” 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska odpowiedziała, że nie zna obietnic, jakie składał  

p. Choszczyk, ponieważ nie uczestniczyła w rozmowach. Natomiast pewne zajęcia dla 

uczestników grupy się odbyły. Nie potrafi odpowiedzieć, co do wielkości przedsięwzięcia i jacy 

uczestnicy są jeszcze w tej grupie. 

Sołtys Hipolitowa p. Marcin Sikorski zadał pytanie odnośnie poniesionego kosztu organizacji 

akcji „Lato w Gminie 2012” oraz wykazu odbytych zajęć podczas trwania akcji w GCI i GCK. 

Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska odnośnie organizacji zajęć poinformowała, że 

w GCI była czynna kawiarenka internetowa a w GCK m.in. zostały zorganizowane zajęcia 

plastyczne, wyjazdy do teatru, kina, wycieczka na Farmę Iluzji. 

Koszt Gminy i Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Okuniewie to 19 490 zł (z wyłączeniem 

zajęć, które prowadzi klub V-Max (kolarski), którego organizacja wynosi 950 zł miesięcznie. 

Do w/w kwoty nie zostały wliczone koszty GKC, ponieważ jednostka prowadzi działania 

w ramach swoich etatów. W ramach akcji Fundacja Kronenberga dała materiały na 18-19 tys. zł 

i zorganizowała warsztaty dla dzieci i malowanie pomieszczeń w Michałowie i Halinowie. 

Radna p. Anna Ludwiniak zwróciła się z prośbą, aby od następnego roku przygotować 

sprawozdanie dotyczące zadowolenia dzieci z organizacji akcji „Lato w Gminie”, m.in. czy taka 

forma zajęć odpowiada dzieciom. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie: „czy Kierownik REPS otrzymała pismo 

z podziękowaniami od Komendanta ZHP Hufca Sulejówek?” 

                                                 
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 września 2012 roku. 
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Kierownik REPS p. Katarzyna Targońska poinformowała, że w/w pismo wpłynęło do 

Urzędu, ale nie zostało jeszcze skierowane do REPS. 

Radna p. Anna Ludwiniak poprosiła o przypomnienie za jakie zasługi Komendant ZHP Hufca 

Sulejówek złożył podziękowania Gminie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że Gmina Halinów 

dofinansowała w wysokości 7 tys. zł obóz harcerski. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie: „jaki był cel zmiany organizacji ruchu na  

ul. Spółdzielczej od ul. Okuniewskiej, tj. postawienia znaku drogowego zakaz wjazdu?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że nie posiada informacji 

odnośnie zmiany organizacji ruchu na ul. Spółdzielczej i wyjaśni sprawę. 

Radny p. Leszek Gelo zadał pytanie: „czy Burmistrz Halinowa znalazł rozwiązanie odnośnie 

przekazania funduszu sołeckiego Długiej Kościelnej dla OSP w Długiej Kościelnej?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski potwierdził, że znalazł odpowiednie rozwiązanie. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytania:  

a) „odnośnie budowy sali gimnastycznej w Cisiu, czy na komisji zostanie przedstawiona 

koncepcja czy projekt budowlany?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że ma być wykonany 

projekt budowlany na podstawie którego Gmina otrzyma pozwolenie na budowę. 

b) „kto jest wykonawcą projektu na budowę sali gimnastycznej w Cisiu i jakie są koszty 

wykonania projektu?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że kwota wykonania 

projekty wynosi około 43 tys. zł. Projekt ma być zrealizowany do końca grudnia br. Gmina 

będzie starała się o dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego. Budowa Sali gimnastycznej 

rozpocznie się, jeśli Gmina uzyska pozwolenie na budowę oraz inwestycja znajdzie się 

w budżecie na rok 2013. 

Sołtys Hipolitowa p. Marcin Sikorski zapytał o koszt organizacji imprezy „Piknik na Zdrowie” 

oraz zwrócił uwagę na jakość promocji imprezy. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że impreza została dofinansowana 

ze środków unijnych w 75% kwoty z projektu. Za promocję i organizację były odpowiedzialne 

instytucje GCK i GCI, które opracują sprawozdanie odnośnie statystyki ilości osób 

korzystających z określonych badań, oddających krew. Na podstawie zgłoszonych uwag na 

przyszłość zostaną wyciągnięte wnioski. 

Radny p. Leszek Gelo stwierdził, że koszty są nie ważne a oddanie krwi przez 28 osób jest 

bezcenne. 
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Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę o zamieszczanie wszystkich interpelacji na stronie 

BIP. W związku z zaśmieceniem lasu przy ul. Podleśnej w Nowym Koniku, zadał pytanie: „czy 

można zorganizować prace w celu posprzątania tego terenu?” 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

zamieszczanie interpelacji realizowane jest na bieżąco. Uwagi zgłoszone na sesji są 

równoznaczne z tym, że powinny być wykonane. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że za zamieszczanie 

informacji w BIP jest odpowiedzialne GCI. W związku z zaśmieceniem lasu ekipa sprzątająca 

zajmie się usunięciem śmieci. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytania i złożył 

wnioski: 

a) „czy grupa MUSIC STAR STUDIO dofinansowana przez Gminę nadal prowadzi swoją 

działalność?” 

b) „jaka jest procedura odnośnie zgłaszania nowych członków do grupy?” 

c) „czy zmieniły się ustalenia odnośnie deklaracji założyciela grupy Marka Choszczyka 

w sprawie występów grupy na ważnych imprezach na terenie Gminy Halinów i czy 

Gmina wykazała na te występy chęci?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że grupa MUSIC STAR STUDIO 

nie mogła uczestniczyć w odpuście Św. Rocha i na otwarciu przedszkola w Halinowie z powodu 

małej frekwencji zespołu z uwagi na okres wakacyjny. Gmina podejmie decyzje odnośnie 

dalszego finansowania grupy oraz wyda opinię ze współpracy z grupą i wskaże oczekiwania. 

d) „kto ponosi odpowiedzialność w Urzędzie za nadzór nad wydatkowaniem środków 

organizacjom pozarządowym, w tym grupie MUSIC STAR STUDIO poprzez kontrolę 

dzienników zawierających informacje o odbytych zajęciach?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski odpowiedział, że nadzorem i kontrolą zajmuje się 

REPS. 

e) skierował wniosek do Komisji do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu 

w sprawie zorganizowania przed ustaleniem budżetu na rok 2013 spotkania 

z przedstawicielami grupy MUSIC STAR STUDIO i Urzędem w celu przeprowadzenia 

analizy stery działalności zespołu dotyczącej finansowania z Gminy. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisji zajmie się w/w sprawą z uwagi na 

informacje odnośnie rozwiązania grupy, które przekazał p. Choszczyk. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że nie otrzymał informacji na temat 

rozwiązania zespołu p. Choszczyka. 

Radny p. Bogdan Janczarek zadał pytanie odnośnie składu Rady Nadzorczej Eko Inwestycji 

i możliwości uczestnictwa na jej obradach w dniu 27 września br. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że przedstawicielem Halinowa jest 

p. Kamila Muśnicka a jednym z przedstawicieli Sulejówka jest p. Zbigniew Grzymała, który 

zarazem jest Przewodniczącym Rady Nadzorczej. Zaproponował, aby skontaktować się 
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z prezesem Eko-Inwestycji, w celu ustalenia z przewodniczącym Rady Nadzorczej, czy obrady 

są spotkaniem otwartym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w trakcie przerwy skontaktuje się z prezesem Eko-Inwestycji w celu ustalenia możliwości 

uczestnictwa w obradach Rady Nadzorczej wybranego przedstawiciela Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

Radna p. Katarzyna Goździewska zadała pytanie odnośnie podjęcia rozmów przez Gminę 

z koleją w sprawie brakujących miejsc parkingowych przy stacji PKP Halinów. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że takie rozmowy zostały 

podjęte przez Gminę, których efekty będą w najbliższym czasie widoczne dla mieszkańców. 

Radny p. Marcin Sukiennik zdał pytanie: "na jakich zasadach grupa Music Star Studio jest 

dofinansowywana przez Gminę Halinów oraz w jakiej wysokości?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyjaśnił, że grupa Music Star Studio była i jest 

dofinansowywana ze środków z budżetu Gminy. Decyzja odnośnie udzielenia grupie pomocy 

finansowej została podjęta w poprzedniej Kadencji. W poprzednim roku Dom Kultury 

w Halinowie w większości udzielił pomocy finansowej. W br. dotacja została przekazana 

z funduszu profilaktyki przeciwalkoholowej.  

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie w sprawie złożonych wniosków do 

budżetu na rok 2013 przez Radnych dotyczących inwestycji w Michałowie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że wszystkich wniosków 

wpłynęło bardzo dużo i w chwili obecnej są porządkowane i analizowane. 

Radna p. Halina Kuć poinformowała, że wnioski do budżetu powinni składać Sołtysi, których 

Radni będą wspierać. 

Radny p. Bogdan Janczarek przedstawił informację odnośnie złożonych wnioskach. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina wystąpiła do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich ws. budowy chodnika w Michałowie na zasadach, że ZDU 

przekazuje materiały a zadanie realizuje Gmina. 

Radny p. Adam Ludwiniak złożył wniosek dotyczący organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic 

Jana Pawła II i Okuniewskiej w celu poprawy bezpieczeństwa  mieszkańców. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wyjaśnił, że wymienione skrzyżowanie 

jest skrzyżowaniem dróg powiatowych. W przypadku użyczenia Gminie ul. Jana Pawła II, 

organizacja ruchu należy do Zarządu Dróg Powiatowych i z takim wnioskiem Gmina wystąpi. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie odnośnie zakończenia kontroli GCI we wrześniu br. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

protokół pokontrolny zostanie przygotowany przez Komisję Rewizyjną do końca września br. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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8. Sprawozdanie z prac komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radna p. Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Komisja spotkała się dwukrotnie. Posiedzenie w dniu 21 września 2012 r. dotyczyło zapoznania 

się z propozycjami wniosków do budżetu na rok 2013, które przedstawiły pisemnie Dyrektorzy 

placówek oświatowych z Brzezin, Chobotu, Okuniewa i Halinowa. Komisja złożyła do 

Burmistrza Halinowa wniosek w sprawie rozszerzenia regulaminu funduszu stypendialnego 

z ujęciem uczniów w wieku ponadgimnazjalnym osiągających sukcesy np.: naukowe, sportowe, 

w ramach promocji Gminy Halinów. 

Na posiedzeniu w dniu 24 września 2012 r. Komisja spotkała się ze wszystkimi Dyrektorami 

szkół z terenu Gminy Halinów, gdzie omówiono następujące tematy: 

a) analiza aktualizacji regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków do wynagrodzenia nauczycieli (Uchwała Nr XXVI.234.09 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 6 marca 2009 r.). 

b) wspólna dyskusja z Dyrektorami szkół nad Programem opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi i zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Halinów uchwalony 

przez Radę Miejską w Halinowie w kwietniu 2012 r., w celu wprowadzenia do realizacji 

w/w programu w placówkach oświatowych poprzez edukację dzieci i młodzieży. 

Komisja oczekuje, że program zostanie włączony w Program Wychowawczy w każdej 

placówce na terenie Gminy Halinów. 

c) przedstawienie przez Dyrektorów szkół informacji odnośnie:  

 przebiegu akcji „Sprzątanie Świata” w poszczególnych miejscowościach;  

 wypracowanych i skutecznych rozwiązań a także obserwacji miejsc szczególnie 

narażonych na zaśmiecanie; 

 pozytywnych efektów edukacji dzieci. 

d) potwierdzenie Komisji w sprawie konieczności przeprowadzenia zmian organizacyjnych 

w Gminnym Centrum Informacji z uwagi na brak informacji z pracy Urzędu, zmian 

wprowadzonych a wpływających na życie mieszkańców Gminy Halinów. 

e) zgłoszenie, przez Sekretarza Halinowa, potrzeby budowy miejsc parkingowych dla osób 

niepełnosprawnych przy placówkach oświatowych na terenie gminy Halinów. 

f) propozycja Dyrektora Zespołu Szkół w Halinowie w sprawie składania wniosków 

urlopowych Dyrektorów szkół  bezpośrednio Burmistrzowi Halinowa, co pozwoliłoby na 

bieżącą kontrolę wykorzystywania urlopów. 

Radny p. Andrzej Milczarek Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, SPRAW 

SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja spotkała się na posiedzeniu w dniu 20 września 2012 r., na którym został poruszony 

temat „Osoba niepełnosprawna w społeczeństwie naszej Gminy” – dostosowanie gminnych 

obiektów do potrzeb osób niepełnosprawnych; formy opieki Gminy nad osobami 

niepełnosprawnymi a realia ich aktywności życiowej. 

Komisja złożyła do Burmistrza Halinowa wnioski w sprawie: 
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a) zorganizowania przynajmniej jednego miejsca parkingowego dla osób 

niepełnosprawnych przy każdym budynku pożytku publicznego po uzgodnieniu 

z gospodarzem obiektu; 

b) przygotowania ankiety informacyjne nt. stopnia, rodzaju niepełnosprawności oraz 

potrzeb i oczekiwań osób niepełnosprawnych ze strony Urzędu; 

c) umieszczenia na stronie internetowej Urzędu informacji nt. udogodnień w Urzędzie dla 

osób niepełnosprawnych (posługiwanie się językiem migowym przez pracownika Urzędu 

oraz dostęp do tłumacza przysięgłego). 

Radny p. Marcin Pawłowski Przewodniczący Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

Komisja spotkała się dwukrotnie w dniach 18 i 25 września 2012 r. Na pierwszym posiedzeniu 

Komisji Dyrektor Biblioteki Publicznej w Halinowie oraz Dyrektor Gminnego Centrum Kultury 

przedstawili sprawozdanie z wykonania planu finansowego za I półrocze 2012 roku. Oba 

sprawozdania Komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację z wykonania budżetu Gminy Halinów za pierwsze 

półrocze 2012 roku. Planowane dochody na dzień 30 czerwca 2012 r. zrealizowano w 51,50% 

a planowane wydatki w 42,17%. Niepokojącym jest słaby wskaźnik przychodów z podatku PIT 

i CIT, który jest problemem ogólnokrajowym, ściśle powiązanym ze wskaźnikiem bezrobocia 

w Polsce. 

Komisja złożyła do Burmistrza Halinowa wnioski w sprawie: 

a) rozważenia możliwości innego wykorzystania obiektu w Michałowie na potrzeby inne 

niż GCK (wyłączenie budynku spod zarządu i administrowania GCK – po konsultacjach 

z mieszkańcami); 

b) pozytywnego rozpatrzenia wniosku Dyrektora GCK skierowanego do Burmistrza 

Halinowa odnośnie zmiany systemu ogrzewania budynku przy ul. 3-go Maja 

w Halinowie, z ogrzewania elektrycznego na gazowe; 

Radna p. Małgorzata Kaim Przewodnicząca KOMISJI REGULAMINOWEJ 

Komisja spotkała się 20 września 2012 r. Przewodnicząca Komisji poinformowała o piśmie od 

Burmistrza Halinowa z dnia 19 września 2012 r. dotyczącym dokonania analizy projektu Statutu 

Gminy Halinów do 30 października 2012 r. 

Komisja zwróciła się do Burmistrza Halinowa z wnioskiem w sprawie: 

a) przedstawienia na najbliższej sesji w październiku 2012 r. Statutu Młodzieżowej Rady 

Gminy Halinów oraz Ordynacji Wyborczej wraz z poprawkami;  

b) przeprowadzenia wyborów Młodzieżowej Rady Gminy Halinów do końca listopada  

2012 r. finansowanych z budżetu GCI i koordynowanych przez Kierownika GCI 

p. Michała Górasa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował 

w imieniu Radnego p. Dawida Wojdy Przewodniczącego KOMISJI 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ 

I INWESTYCJI, że Komisja od ostatniej sesji spotkała się trzykrotnie. Posiedzenie w dniu  

13 września 2012 r. dotyczyło zaawansowania prac odnośnie planów zagospodarowania 

przestrzennego w Gminie Halinów.  

Na kolejnym posiedzeniu w dniu 18 września 2012 r. Komisja omawiała miejscowy plan 
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zagospodarowania przestrzennego pn. „Duchnów-Centrum Handlowe” w Gminie Wiązowna, 

który został negatywnie zaopiniowany. 

Na posiedzeniu w dniu 26 września 2012 r. Komisja omówiła miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Nowy Konik. 

Komisja na posiedzeniu podjęła wnioski w sprawie: 

a) dodania w planie zagospodarowania przestrzennego Nowego Konika zapisu: „zakazuje 

się na obszarze objętym planem zagospodarowania przestrzennego Nowego Konika 

budowy wielkopowierzchniowych obiektów handlowych”; 

b) uzupełnienia wykazu uwag nieuwzględnionych do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części 

obszaru administracyjnego Nowy Konik w gminie Halinów o dwie poprawki jako 

uwzględnione częściowo mieszkańców z terenu Nowego Konika; 

c) przedstawienia Radzie Miejskiej w Halinowie projektów planów zagospodarowania 

przestrzennego przed ich przesłaniem do uzgodnień i na etapie wyłożenia planów. 

d) zmiany w planie zagospodarowania przestrzennego:  

 „§10 pkt.5. nie dopuszcza się działek o szerokości frontu mniejszej niż 16 m, 

chyba że ustalenie szczegółowe mówią inaczej"; 

 „§7 pkt.1i. nakazuje się realizację dachów o nachyleniu połaci dachowych 

wynoszącym 0

 do 45

 
(…); 

 „§20 pkt.3. dopuszcza się 10% odstępstwa od ustaleń w zakresie minimalnej 

powierzchni nowo wydzielonych działek, jedynie w przypadku, gdy nie ma 

możliwości wydzielenia działki o minimalnej powierzchni ustalanej w niniejszym 

planie dla poszczególnych terenów”. 

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA i LEŚNICTWA  

Komisja spotkała na posiedzeniu 11 września 2012 r., na którym podjęła następujące tematy: 

a) informacja Burmistrza Halinowa nt. budowy kanalizacji w Okuniewie; 

b) odwodnienie Gminy Halinów- dyskusja; 

c) analiza sprawy w zakresie ochrony parku podworskiego w Długiej Kościelnej. 

Radny p. Leszek Gelo PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja spotkała się dwukrotnie. 10 września 2012 r. Komisja rozpatrywała skargę właścicielki 

firmy z terenu Gminy Halinów na działalność Dyrektora Zakładu Komunalnego w Halinowie. 

Wyżej wymieniona sprawa zasłała załatwiona w sposób polubowny i ostateczny. 

12 września została kontynuowana kontrola GCI. 

W najbliższym czasie zostanie przeprowadzona kontrola rozdysponowania środków dla 

organizacji pozarządowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytania:  

a) „czy w wykazie działek przeznaczonych do sprzedaży znajduje się działka obok 

kapliczki w Hipolitowie, w sprawie której podtrzymuje zgłoszony przez mieszkańców 
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Hipolitowa sprzeciw odnośnie sprzedaży?” Stwierdził, że ta działka w przyszłości może 

służyć mieszkańcom Hipolitowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że w/w działka znajduje 

się w planie do sprzedaży w zeszłym i obecnym roku. Jeśli znajdzie się kupiec w ramach 

przetargu nieograniczonego, to zostanie sprzedana. Na zebraniu wiejskim w Hipolitowe złożył 

wyjaśnienia, że wokół w/w działki w poprzednich latach zostało sprzedanych wiele działek 

tworzących pewien kompleks, na których była możliwość zagospodarowania ośrodka 

użyteczności publicznej. Obecnie działka w Hipolitowie samodzielnie nie będzie spełniała takiej 

funkcji. Plan sprzedaży działek na kolejne 3 lata został przyjęty na podstawie Zarządzenia 

Burmistrza Halinowa i Gmina musi dążyć do realizacji tego planu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyraził swoją opinię  

nt. sprzedaży cennych terenów gminnych w latach 2003-2010. 

b) „kiedy zostaną zakończone prace nad statutem sołectw i statutem Halinowa?” 

Radna p. Małgorzata Kaim poinformowała, że statuty sołectw zostały wyłożone do 

konsultacji. Natomiast statut Halinowa przekazany Burmistrzowi Halinowa w maju br. w celu 

zaopiniowania, zostanie dostarczony Komisji Regulaminowej do końca października br. 

c) „czy Komisja Rewizyjna zajęła się tematem odnośnie sprawdzenia wykonania budowy 

oświetlenia na ul.: Rajskiej, Ładnej, Pięknej i Powstania Styczniowego w Długiej 

Kościelnej?” 

Radny p. Leszek Gelo poinformował, że Komisja zajmie się w/w tematem na najbliższym 

posiedzeniu w pierwszej połowie października 2012 r. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zadał pytanie i skierował prośby:  

a) „co miał na myśli Radny p. Marcin Pawłowski Przewodniczący Komisji Budżetowej 

odnośnie zagospodarowania obiektu w Michałowie w celu uzyskania korzyści 

finansowych?”  

b) prośba do Dyrektora GCK w sprawie udzielenia informacji o:  

 liczbie wynajęcia sali w budynku w Michałowie w celu organizacji imprez 

kulturalnych w 2012 roku; 

 ilości pozyskanych środków finansowych w 2012 r.; 

 celu przeznaczenia pozyskanych środków finansowych w 2012 r.  

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że koszty utrzymania budynku w Michałowie, wg 

przedstawionej informacji przez Dyrektora GCK, wyniosły ponad 30 tys. zł a przychody z tytułu 

działalności tego obiektu wyniosły 6 000 zł. Komisja Budżetowa zwróciła się z wnioskiem do 

Burmistrza Halinowa o zastanowienie nad zagospodarowaniem budynku w Michałowie, aby 

przynosił większe korzyści finansowe bądź sam się finansował. Gmina Halinów nie zamierza 

dokonać likwidacji tego obiektu i także tego nie było w intencji Komisji Budżetowej. 

c) poinformował Radnego p. Leszka Gelo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, że 

organizacje pozarządowe mają obowiązek składania sprawozdań finansowych co roku 

w Urzędzie Skarbowym oraz odpowiednich sprawozdań w Starostwie. 
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Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie: „ czy Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa 

i Leśnictwa zajmie się tematem w sprawie złożonej skargi przez mieszkańców z miejscowości 

Cisie odnośnie uciążliwej działalności gospodarczej firmy MAR-KOP?” 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w wyniku braku kontaktu ze strony przedstawicielki mieszkańców nie ma możliwości zajęcia się 

w/w sprawą. Sołtys miejscowości Cisie przekazał Burmistrzowi Halinowa, że kontaktował się 

z mieszkańcami oraz zwrócił się z prośbą odnośnie wstrzymania sprawy do czasu powrotu 

Sołtysa z zagranicy.  

Radny p. Jan Papis uściślił wypowiedź Radnego p. Bogdana Janczarka Przewodniczącego 

Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w kwestii odwodnienia Gminy Halinów, 

że tematem nie była dyskusja ogólna, tylko rozmowa nt. możliwości zakupu koparki i stworzenia 

ekipy czyszczącej. Została podjęta decyzja, że do w/w sprawy Komisja powróci za rok, aby 

Burmistrz Halinowa uporał się z ustawą śmieciową. 

Sołtys Kazimierowa p. Sławomir Kostka zadał pytanie:  

a) „z jakiego powodu w wykazie przedsięwzięć do WPF Gminy Halinów na lata 2012-2022 

nie ma ujętych inwestycji w miejscowościach: Chobot, Kazimierów, Krzewina, 

Mrowiska?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że inwestycje z zakresu 

oświetlenia są prowadzone. Przykładową inwestycją drogową w WPF jest budowa drogi Długiej 

Kościelnej-Kazimierów-Mrowiska przewidziana na lata 2012-2015. Odnośnie budowy 

kanalizacji sanitarnej w Kazimierowie, problemem jest przebudowa oczyszczalni. Koszty 

przedstawione w projekcie są bardzo wysokie, więc realizacja tej inwestycji będzie trudna do 

wykonania z uwagi na projekt kanalizacji w Józefinie i Hipolitowie na kwotę ok. 4 mln zł oraz 

Długiej Szlacheckiej, Grabinie i części dojścia do Budzisk na kwotę ponad 15 mln zł. 

b) poinformował o złożeniu wniosku w sprawie projektu chodnika w Mrowiskach, 

Kazimierowie aż do Halinowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Halinów złożyła 

wniosek w sprawie ujęcia w budżecie Powiatu Mińskiego na lata 2013-2014 odnośnie 

wykonania projektu i budowy chodnika na odcinku od mostu na ul. Mickiewicza w Halinowie 

do Mrowisk, z uwagi, że jest to droga powiatowa. Prowadzona jest także z mieszkańcami sprawa 

gazyfikacji. Udało się wykonać przejście rurociągów gazowych przez rzekę Długa na 

ul. Północnej a kolejnym etapem budowy rurociągów będzie Kazimierów. 

Radny p. Adam Ludwiniak stwierdził, że argument budowy kanalizacji w innych 

miejscowościach niż Kazimierowie, Chobot jest nie zrozumiały. Odczytał wniosek do budżetu 

na rok 2013 w zakresie kanalizacji sanitarnej dla Kazimierowa, Mrowisk, Krzewiny i Chobotu, 

gdzie jej brak w tych miejscach zagraża katastrofą ekologiczną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

kanalizacja jest potrzeba w różnych częściach Gminy Halinów. Wyraził nadzieję, że przez 

najbliższe lat powstanie jeszcze z budżetu Gminy duży odcinek kanalizacji. 

Jeśli Gmina Halinów nie wybuduje kanalizacji sanitarnej na wskazanej aglomeracji Gminy 

Halinów w 90%, spowoduje to nałożenie Gminie kar za nie osiągnięcie wskaźników unijnych. 
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Poprosił Zastępcę Burmistrza Halinowa p. Adama Sekmistrza o wymienienie miejscowości, 

które zostały wpisane przez Burmistrza Halinowa z poprzedniej kadencji jako obszar 

aglomeracji, który ma być w 90% skanalizowany. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz wymienił następujące miejscowości:  

Nowy Konik, Stary Konik, Hipolitów, Józefin, Halinów, Długa Kościelna.  

Poprosił Radnego p. Adama Ludwiniaka o wsparcie działań w związku ze złożeniem przez 

Gminę wniosku o dofinansowanie w sprawie przebudowy drogi gminnej Długa Kościelna 

-Kazimierów-Mrowiska wraz z przebudową mostu na rzece Długiej, stanowiącej połączenie 

drogi powiatowej nr 2201W z drogą powiatową nr 2202W. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zakończył punkt obrad. 

9. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 Odpowiedź Urzędu Miejskiego w Halinowie na ustną interpelację Radnego p. Marcina 

Sukiennika w sprawie wyników egzaminów gimnazjalnych i sprawdzianów klas 6 

otrzymanych od Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej w Warszawie. 

 Odpowiedź MOPS na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie  

p. Marcina Pietrusińskiego w sprawie przeprowadzenia kontroli warunków 

mieszkaniowych i sprawowania opieki nad mieszkanką Długiej Szlacheckiej, która 

jednak w dniu 24 września 2012 r. zmarła w szpitalu powiatowym w Mińsku 

Mazowieckim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił Radnych 

Powiatowych o interwencję w szpitalu powiatowym w Mińsku Mazowieckim w sprawie 

przywiezienia mieszkanki Długiej Szlacheckiej przez zespół ratowniczy i pozostawienia samej 

w domu bez opieki.  

 Decyzja SKO w Siedlcach w sprawie stwierdzenia nieważności decyzji Burmistrza 

Halinowa Nr 13/2010 z dnia 7 stycznia 2010 r. tj. zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt na terenie miasta i Gminy Halinów, zmienionej 

decyzją Burmistrza Halinowa Nr 52/2010 z dnia 20 stycznia 2010 r. 

 Pismo mieszkańca Okuniewa w sprawie bezpieczeństwa przy sklepie monopolowym 

„Bimberek” w Okuniewie. Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński poprosił Komisję Bezpieczeństwa, aby zajęła się w/w sprawą. 

 Odpowiedź Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Warszawie Delegatura 

w Mińsku Mazowieckim na wniosek Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

funkcjonowania Zakładu Usług Asenizacyjnych w Okuniewie. 

 Wnioski do budżetu na rok 2012 od Radnych, Sołtysów oraz stowarzyszeń i organizacji 

pozarządowych z terenu Gminy Halinów. 
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 Porozumienie zawarte pomiędzy Zakładem Komunalnym a firmą z terenu Gminy 

Halinów w sprawie należnych odsetek od zależności za dostawę wody. Wyżej 

wymieniona sprawa została załatwiona w sposób polubowny i ostateczny.  

 Odpowiedź PKP Polskich Linii Kolejowych S.A. na pismo Radnego p. Marcina 

Pawłowskiego w sprawie możliwości budowy przystanku kolejowego w miejscowości 

Józefin, która wymaga przeprowadzenia dodatkowych analiz. 

 Pismo Urzędu Miejskiego w Halinowie w sprawie zaopiniowania przez Komisję 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji projektu 

miejscowego planu zagospodarowania pn. „Duchnów-Centrum Handlowe”. 

 Pismo od Wojewody Mazowieckiego w prawie zatwierdzenia Uchwały 

Nr XXIV.205.2012 Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina 

Halinów. Wojewoda wskazał, że w/w uchwała została podjęta z naruszeniem prawa 

w stopniu nie wymagającym stwierdzenia jej nieważności. 

 Pismo od Komendanta Powiatowego Policji w Mińsku Mazowieckim zapraszające 

Burmistrza oraz Przedstawicieli Rady Miejskiej ze wszystkich gmin z powiatu mińskiego 

na „Debaty Społeczne na terenie województwa mazowieckiego”, których termin został 

przeniesiony na dzień 25 października 2012 r. w ZSZ nr 1 przy ul. Budowlanej 4 

w Mińsku Mazowieckim w godzinach 16
00

-18
00

. 

10. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki poinformował, że sesja Rady 

Powiatu w dniu 31 sierpnia br. dotyczyła m.in. spraw związanych z oświatą oraz sprawozdania 

z PUP, w którym przedstawiono informację o wzroście bezrobocia względem roku 2011.  

Zostały złożone przez Burmistrza Halinowa wnioski o dofinasowanie Powiatu w 50% 

w sprawie: budowy chodnika w Cisiu, Mrowiskach oraz Kazimierowie, nakładki 

w Kazimierowie i Cisiu, które zostaną rozpatrywane przez Komisje Rady Powiatu. 

W odpowiedzi na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie odnośnie sprawy  

p. Mioduszewskiej, poinformował, że dopóki nie zostanie przeprowadzona restrukturyzacja 

SPZOZ w Mińsku Mazowieckim, Starostwo nie może podjąć żadnych decyzji w sprawie 

kontroli. Gmina osobiście powinna poprosić  Dyrekcję SPZOZ w Mińsku Mazowieckim 

o udzielenie odpowiedzi. Na posiedzeniu Komisji Rady Powiatu poprosi o dodatkowe 

wyjaśnienia w tej sprawie. 

W związku z problemem na terenie rowu melioracyjnego biegnącego przez Wielgolas 

Duchnowski mającego zrzut na terenie Gminy Dębe Wielkie, przedstawił decyzję wydaną 

w 2006 r. obowiązującą do dnia 30 września 2015 r., która zezwala na zrzut 242 m
3
. 

Poinformował, że obecnie oczyszczalnia ścieków zrzuca 176 m
3
. Na terenie Gminy Dębe 

Wielkie do granicy Gminy Halinów odpowiedzialność ponosi Rejonowy Związek Spółek 

Wodnych w Mińsku Mazowieckim a na terenie Gminy odpowiada Gminna Spółka Wodna 

Halinów, która nie jest zrzeszona w żadnym Związku Spółek Wodnych. Jeśli istnieje potrzeba 

wydania dodatkowych środków finansowych w ramach utrzymania czystości rowów 

melioracyjnych, to Gminna Spółka Wodna Halinów powinna wystąpić do Gminy Dębe Wielkie 
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o partycypowanie w kosztach na podstawie art.128 ustawy Prawo Wodne. Na dzień dzisiejszy 

został wydany zakaz na rzut ścieków dla p. Kryńskiego, który płaci kary dla ochrony 

środowiska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie odnośnie budowy drogi powiatowej w Sulejówku 

przez Powiat Miński i wysokości procentowej dofinansowania przez Miasto Sulejówek. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że 

Powiat nie buduje jeszcze żadnej drogi w Sulejówku, ponieważ toczy się postępowanie 

przetargowe na przebudowa drogi powiatowej nr 2284W z budową kanalizacji deszczowej 

w ulicach Głowackiego i Krasińskiego, z włączeniem do istniejącej sieci przy 

współfinansowaniu przez miasto w wysokości ok. 400 tys. zł. Złoży wniosek o udzielenie 

szczegółowych informacji w sprawie zawartego porozumienia na dofinansowanie. 

Sołtys Michałowa p. Jan Stankiewicz zapytał o wykonanie projektu na przebudowę drogi 

powiatowej z Chobotu do Michałowa oraz o wpływ Radnych Powiatowych na powiatowego 

lekarza weterynarii. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że 

szczegółowe dane odnośnie projektu udzieli pod koniec 2012 r. Wyjaśnił, że Radni Powiatowi 

nie mają żadnego wpływu na powiatowego lekarza weterynarii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński na podstawie 

zgłoszonych uwag przez Sołtysów z Desna i Krzewiny, złożył formalny wniosek o zajęcie się 

sprawą odnośnie sposobu wykonania przepustów drogowych pod nadzorem p. Malinowskiego 

na odcinku drogi powiatowej przebiegającej przez Desno i Krzewinę.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że po odbyciu wizji 

lokalnej na Deśnie, stwierdził, iż przy takim sposobie wykonania, przepusty zostaną zniszczone 

na etapie wykonawstwa a rowy nie wytrzymają pierwszych opadów. 

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała pytanie odnośnie budowy chodnika na ul. Mostowej 

w Cisiu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu p. Ireneusz Piasecki wyjaśnił, że zgodnie z uchwałą 

Rady Powiatu, na danym terenie gminy może być realizowany tylko jeden wniosek. W chwili 

obecnej modernizowana jest ul. Stołeczna w Józefinie. Na Komisjach Rady Powiatu zostaną 

rozpatrywane złożone wnioski przez Burmistrz Halinowa. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Starosta w tym roku nie 

podpisze umowy na pomoc rzeczową na wykonanie dokumentacji projektowo 

-budowlanej przez Gminę, ale w przyszłym roku dokumentację wykona Powiat oraz zostanie 

zrealizowany chodnik przynajmniej w jednej z części. 

Radny p. Jan Papis wyraził podziękowania za zaangażowanie w wyjaśnieniu sprawy 

dotyczącej zrzutu ścieków z oczyszczalni z gminy Dębe Wielkie na teren gminy Halinów. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zakończył punkt obrad. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.19
22

. Obrady wznowiono o godz. 19
57

. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022  

– Druk Nr 220 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 221 

Projekty obu uchwał wraz z autopoprawkami omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie odnośnie powodu zwiększenia limitów wydatków 

w 2012 roku o 153 tys. zł dotyczących modernizacji dróg gminnych. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że pojawiły 

się pewne oszczędności oraz został dokonany projekt i Gmina uzyskała zgłoszenie w Starostwie 

na przebudowę ciągu pieszego od ul. Powstania Styczniowego do kościoła w Halinowie. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej oraz w sprawie zmian budżetu Gminy Halinów wraz z autopoprawkami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie: „z czego wynikają zwiększenia 

wydatków dotyczących opracowania planów zagospodarowania przestrzennego, wynagrodzeń 

osobowych pracowników SP Brzeziny oraz schronisk dla zwierząt?” 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zwiększenie odnośnie 

planów wynika z przystąpienia Gminy do opracowania planów zagospodarowania 

przestrzennego dla 11 miejscowości. Natomiast zwiększenie wynagrodzeń osobowych 

pracowników wynikło na wniosek Dyrektora SP Brzeziny dotyczący zmiany planów wydatków. 

Wydatki odnośnie schroniska dla zwierząt zwiększają się  o odsetki w związku z wyrokiem Sądu 

Rejonowego w Mińsku Mazowieckim. 

Radny p. Andrzej Milczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do zmian w budżecie oraz 

poprosił o proporcjonalny podział budżetu na inwestycje dla wszystkich Sołectw i konsultację 

z Radą Miejską odnośnie dokonania bieżących zmian w budżecie tuż przed uchwaleniem. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że w zeszłym 

roku wpłynął wniosek mieszkańców na przebudowę ciągu pieszego od ul. Powstania 

Styczniowego do kościoła w Halinowie, ale nie został wykonany projekt i inwestycja nie mogła 

się znaleźć w budżecie. Zwiększenie na modernizację dróg gminnych wynika z oszczędności 

odnośnie zakupu usług remontowych w ramach bieżącego utrzymania dróg. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytanie na temat 

dopłaty Gminy na rozszerzenie budowy chodnika w Długiej Szlacheckiej i Okuniewie. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina Halinów przy 

rozszerzeniu będzie musiała dopłacić Powiatowi 50% a następnie Powiat rozszerzy umowę, aby 

zrealizować to zadanie. 

Radny p. Jan Papis wyraził inne zdanie na temat wypowiedzi Radnego p. Andrzeja Milczarka 

odnośnie realizacji inwestycji w na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił o nie spieranie 

się o rzeczy, które mają służyć mieszkańcom.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 220. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie: zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 221. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały 

o zamiarze likwidacji Filii Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania 

zmiany statutu Biblioteki Publicznej Gminy Halinów – Druk Nr 222 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik WAG - p. Beata Budzyńska-Kupidura. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja nie widzi zastrzeżeń i pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwał w sprawie zmiany uchwały o zamiarze likwidacji Filii Bibliotecznej 

w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki Publicznej Gminy Halinów – Druk Nr 

222. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały o zamiarze likwidacji Filii 

Bibliotecznej w Brzezinach 3 oraz dokonania zmiany statutu Biblioteki Publicznej Gminy 

Halinów – Druk Nr 222. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził podjęcie 

uchwały. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: likwidacji 

jednostki budżetowej Gminnego Centrum Informacji w Halinowie – Druk  

Nr 223 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję oraz 

zadał następujące pytania:  

a) „w ilu procentach pokrycie się zakresu zadań z zakresem GCK oraz nie sprawdzenia się 

kierownictwa GCI wpłynęło na wydanie decyzji o likwidacji GCI?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi wyjaśnił, że decyzja została 

dokładnie przeanalizowana i główną motywacją są pokrywające się zakresy działań instytucji 

GCI i GCK. Po podjęciu uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Gminnego Centrum 

Informacji w Halinowie, Gmina przystąpi do opracowania nowego statutu dla GCK. 

b) „ilu pracowników zlikwidowanej jednostki budżetowej zostanie zatrudnionych 

w Urzędzie bądź GCK na podstawie § 3 projektu uchwały z zastosowaniem art. 23
1 

Kodeksu Pracy mówiącym o przejęciu pracowników przez Urząd?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że po uchwaleniu uchwały 

rozpocznie rozmowy z pracownikami na temat zatrudnienia w Urzędzie.  

Poprosił Radcę Prawnego p. Kamilę Muśnicką o uzasadnienie prawne wyjaśniające 

zastosowania art. 23
1 

Kodeksu Pracy do pracowników zlikwidowanej jednostki budżetowej. 

Radca Prawny p. Kamila Muśnicka odczytała wyrok Sądu Najwyższego o likwidacji zakładu 

pracy, w wyniku której majątek dotychczasowego pracodawcy jest wykorzystywany do 

wykonywania tych samych zadań, czemu towarzyszy przejęcie części pracowników, jest 

przejściem zakładu pracy na nowego pracodawcę w rozumieniu art. 23
1
 Kodeksu Pracy.  

Radny p. Bogdan Janczarek zaproponował, aby podjąć decyzję o likwidacji GCI 

a szczegółowe decyzje ustalić na Komisji. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie w sprawie przeniesienia siedziby GCK do Halinowa. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że nie przewiduje 

takiego przeniesienia oraz zmiany nazwy, ponieważ poniosłoby to niepotrzebne koszty. 

Radny p. Marcin Sukiennik  wyraził swoje zdanie na temat likwidacji GCI oraz zadał 

następujące pytania: „ilu jest zatrudnionych pracowników w GCI i ile to stanowi etatów oraz 

jaka jest kwota dofinansowania GCI?” 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że na umowę o pracę są zatrudnione 

3 osoby na cały etat oraz jedna osoba na 
1
/4 etatu. Dofinansowanie GCI kształtuje się na takim 

samym poziomie co w poprzednich latach, tj. 360 tys. zł. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: likwidacji jednostki budżetowej Gminnego Centrum 

Informacji w Halinowie – Druk Nr 223. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził podjęcie 

uchwały. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego południowej części 

obszaru administracyjnego Nowy Konik  w gminie Halinów– Druk Nr 224 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 20
59

. Obrady wznowiono o godz. 21
06

. 

Zadał pytanie: „czy złożone wnioski do Burmistrza przez Komisję Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji m.in. dotyczący dodania w planie 

zagospodarowania przestrzennego Nowego Konika zapisu: „zakazuje się na obszarze objętym 

planem zagospodarowania przestrzennego Nowego Konika budowy wielkopowierzchniowych 

obiektów handlowych”, wpłyną na uchylenie przez Wojewodę miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego Nowy Konik. 

Czy w świetle obowiązujących przepisów może dojść do budowy obiektu 

wielkopowierzchniowego na terenie Nowego Konika. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że zgodnie 

z art. 19 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym może skutkować o uchyleniu 

przez Wojewodę. Aby powstał obiekt powyżej 2000 m
2
, musi się znaleźć jasny zapis w planie, 

tj. teren przeznaczony na tego typu działalność obiektu powyżej 2000 m
2
. 



32 

 

Kierownik RGPP p. Krystyna Skwarek w odpowiedzi wyjaśniła, że w planie 

zagospodarowania przestrzennego musi znajdować się teren przeznaczony na działalność 

obiektu wielkopowierzchniowego, aby dostać pozwolenie na budowę takiego obiektu.  

W Nowym Koniku nie ma terenów przeznaczonych na tego typu działalność. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przeczytał wnioski 

złożone przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis przedstawił swoje stanowisko w sprawie odrzucenia wniosków złożonych 

przez Komisję Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał pytanie odnośnie możliwości przegłosowania oddzielną 

uchwałą wykazu uwag nieuwzględnionych i częściowo nieuwzględnionych złożonych do 

projektu planu. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi odniósł się do art. 20 ust.1. 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, mówiącym o: „Plan miejscowy 

uchwala rada gminy, po stwierdzeniu, że nie narusza on ustaleń studium, rozstrzygając 

jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu oraz sposobie realizacji, 

zapisanych w planie, inwestycji z zakresu infra-struktury technicznej, które należą do zadań 

własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania, zgodnie z przepisami o finansach publicznych. 

Część tekstowa planu stanowi treść uchwały, część graficzna oraz wymagane rozstrzygnięcia 

stanowią załączniki do uchwały”. 

Kierownik RGPP p. Krystyna Skwarek wyjaśniła, że oddzielną uchwałą może być 

stwierdzenie, że plan nie narusza ustaleń studium zagospodarowania przestrzennego. Natomiast 

rozstrzygnięcia są załącznikami do uchwały i stanowią jej integralną cześć. 

Radny p. Marcin Sukiennik zakwestionował procedurę jaką jest rozstrzygnięcie zgłoszonych 

uwag przez Burmistrza oraz zwrócił się z prośbą o uchwalenie planu bez wniesienia 

dodatkowych uwag. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie dodania w rozdziale 3 § 7 pkt. ł zapisu: „zakaz lokalizacji obiektów handlowych 

o powierzchni sprzedaży powyżej 2000 m
2
”. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda,  

p. Edyta Woźniakowska. 
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Głosowanie wniosku Zastępcy Burmistrza Halinowa w sprawie dodania uwag wymienionych 

w wykazie uwag ogólnych, tj. pkt 1, 2 i 5 do wykazu uwag nieuwzględnionych i częściowo 

nieuwzględnionych. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda,  

p. Edyta Woźniakowska. 

Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką w sprawie: uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego południowej części obszaru administracyjnego Nowy Konik 

w gminie Halinów– Druk Nr 224. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Dawid Wojda,  

p. Edyta Woźniakowska. 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały 

Nr X.75.2011 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 maja 2011 roku 

w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres 

dłuższy niż trzy lata - Druk Nr 225  

Kierownik WGKI p. Krystyna Skwarek omówiła projekt uchwały. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr X.75.2011 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 27 maja 2011 roku w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres dłuższy niż 

trzy lata - Druk Nr 225. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Marcin Pawłowski, p. Jan Papis, p. Dawid 

Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 
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17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Hipolitów, gmina Halinów – Druk Nr 226. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik wyraził zadowolenie w sprawie nadania nazwy ulicy 

w Hipolitowie nazwiskiem największego poety polskiego romantyzmu. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: nadania nazwy ulicy w miejscowości Hipolitów, 

gmina Halinów – Druk Nr 226. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski,  

p. Jan Papis, p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 

18. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił uwagę w sprawie zdjęcia punktu Odpowiedzi na 

interpelacje, zapytania i wolne wnioski w porządku obrad na następnej sesji, wyczerpując 

zarówno pytania, jak i odpowiedzi w punkcie Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w odpowiedzi 

poinformował, że taka koncepcja jest słuszna i sprawdza się w wielu samorządach powiatu 

mińskiego. 

Radna p. Anna Ludwiniak poprosiła o odpowiedź w sprawie znaku zakaz wjazdu na 

ul. Spółdzielczej. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że organizacja na tej ulicy 

nie została ustalona przez Gminę i wszystko wskazuje na to, że jest to jakiś „żart” mieszkańca. 

Znak zostanie usunięty. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w imieniu Burmistrza Halinowa, wręczył odpowiedź 

Radnemu p. Andrzejowi Milczarkowi Przewodniczącemu Komisji do Spraw Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w sprawie zatrudnionych pracowników. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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19. Przyjęcie protokołu z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 sierpnia 2012 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

W wyniku braku dalszych uwag do protokołu Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie 

p. Marcin Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu wraz z poprawkami z obrad XXV sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 29 sierpnia 2012 r. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 8,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1 

nieobecni na sali Radni: p. Tomasz Dubiński, p. Małgorzata Kaim, p. Marcin Pawłowski,  

p. Jan Papis, p. Dawid Wojda, p. Edyta Woźniakowska. 

Protokół został przyjęty. 

20. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 21
54 

zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

 Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników

do protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 września 2012 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 września 2012 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 września 2012 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie Komendanta Komisariatu Policji w Halinowie na temat  

” Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Halinów”. 

 

4. Załącznik nr 4 – sprawozdanie Kierownika REPS p. Katarzyny Targońskiej  

nt. podsumowania akcji „Lato w Gminie 2012”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


